
Župan Stričak: Iz mog rodnog Visokog kreće nova pobjednička 

kampanja, nastavljamo srcem za Varaždinsku županiju!
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Župan Varaždinske županije, HDZ-ov Anđelko Stričak, kampanju za predstojeće lokalne 

izbore simbolično je započeo u svom rodnom mjestu Visoko, mjestu iz kojeg je, kako je 

sam istaknuo, potekla i njegova politička karijera.

- Uvijek je lijepo doći u rodni kraj, prošetati zavičajem, prisjetiti se svih onih dragih ljudi koji 

su bili uz tebe tijekom odrastanja. Odavde sam odlazio u obranu i oslobađanje domovine, 

a ovdje je započela i moja politička karijera - najprije kao općinskog načelnika, potom 

županijskog vijećnika, zatim saborskog zastupnika, a sada župana - rekao je Stričak.

Svoje političko djelovanje temelji na čvrstoj povezanosti s ljudima i mjestima koja su ga 

oblikovala. Istaknuo je kako je upravo podrška njegovih sumještana bila ključna u 

ostvarenju svakog koraka njegove karijere.

- Uvijek sam imao podršku žitelja ovoga kraja. Zahvaljujući njima, uspio sam ostvariti sve 

to. Njihova podrška uvijek je bila ključna, ako me itko pozna, poznaju me oni. Po novi 



mandat idemo nakon najuspješnijeg mandata u novijoj povijesti Varaždinske županije - 

rekao je župan. Naglasio je kako nikada nije bilo više realiziranih investicija, projekata i 

programa u Varaždinskoj  županiji koja je danas veliko gradilište, a rezultati rada i truda 

vidljivi su u svakom kutku županije.

- Nikad toliko rezultata, toliko investicija. I što je najvažnije, nije bilo podjela, radili smo za 

sve građane, bez obzira na njihovu političku pripadnost. Suradnja sa svim općinama i 

gradovima bila je ključna i zbog toga danas imamo nikad bolje rezultate – izjavio je Stričak.

U svom obraćanju posebno je istaknuo veliki investicijski ciklus koji se odvija u županiji, 

čija je ukupna vrijednost oko milijardu eura. Dio tih projekata je već završen, dio je u tijeku,

a treći dio spreman za realizaciju u novom mandatu.

- Naša županija diše punim plućima. Vodili smo brigu o svakom čovjeku, od najmlađih do 

najstarijih, od školaraca do umirovljenika, poticali smo rad udruga, obiteljskih 

poljoprivrednih gospodarstava i obrtnika. Napredak je vidljiv doslovno u svakom dijelu 

društva –rekao je Stričak zahvalivši svima koji su svojim radom i podrškom doprinijeli 

odličnim rezultatima, posebice koalicijskim partnerima – liberalima i umirovljenicima, s 

kojima dijeli viziju daljnjeg razvoja. Stričak iza sebe ima i najjaču listu za Skupštinu 

Varaždinske županije.

- Kada smo kreirali listu vodili smo brigu o tome da teritorijalno bude zastupljen svaki dio 

Varaždinske županije, da se na njoj nađu naši pobjednici. Na listi je 44 posto žena te 68 

posto visokoobrazovanih. Također napominjem da smo po prvi put na lokalnim izborima 

istaknuli ili podržali osam žena kao kandidatkinje za gradonačelnice ili načelnice i vjerujem

da će svih osam pobijediti. Na temeljima dosad najuspješnijeg mandata nastavljamo 

srcem za Varaždinsku županiju – poručio je župan Stričak.

Na putu do nove pobjede Stričak i HDZ ima potporu umirovljenika i liberala. Predsjednica 

Stranke umirovljenika Sjever, Jadranka Bahlen, naglasila je kako su slušali potrebe 

umirovljenika, prihvatili njihove inicijative i upravo zbog toga nisu izostali rezultati.

- Radi se o značajnom porastu sredstava za umirovljenike. Ona su od trenutka dolaska 

Stričaka na mjesto župana porasla čak tri puta. Varaždinska županija ujedno je i prva koja 



ponosno nosi titulu  "Varaždinska županija - prijatelj zlatne dobi". Na svemu tome od srca 

hvala starom i novom županu Stričaku - poručila je Bahlen.

Gradonačelnica Varaždinskih Toplica i članica Predsjedništva HSLS-a, Dragica Ratković, 

govoreći o protekle četiri godine posebno je istaknula dovršetak izgradnje Spinalnog 

centra.

- O tom projektu govorilo se 30-ak godina i dolaskom Anđelka Stričaka na mjesto župana 

taj je projekt realiziran. To je samo jedan od projekata koje smo napravili kroz odličnu 

četverogodišnju suradnju. U tom smjeru nastavit ćemo i dalje zbog čega pozivam sve 

birače da daju svoju podršku županu Stričaku i koaliciji HDZ-HSLS-SUS - završila je 

Ratković.

Zamjenica župana i kandidatkinja za istu funkciju, Silvija Zagorec, kazala je da su sada, 

kada se vide veliki i značajni rezultati, sav uloženi trud i vrijeme vrijedili toga.

- Pokazali smo da znamo i možemo te ćemo tako nastaviti i dalje. Razvijat ćemo i ulagati 

dalje u sve dijelove županije i brinuti se o svim našim mještanima. Varaždinska županija je 

predvodnica u Hrvatskoj i taj će status imati i dalje - poručila je Zagorec.

Saborski zastupnik i načelnik Općine Gornji Kneginec, Goran Kaniški, naglasio je da 

pobjeda na izborima nema alternativu jer treba nastaviti dalje smjerom realizacije velikih 

projekata i razvoja svih dijelova županije.

Dugogodišnji načelnik Općine Visoko, Dragutin Mateković, istaknuo je kako Općina Visoko

od svog osnutka 1993. ne zna za drugu vlast od HDZ-ove.

- U Visokom su prepoznati ljudi koji su vodili i vode stranku. To ljudi cijene i daju svoje 

povjerenje upravo nama. Ne sumnjam da će tako biti i 18. svibnja - rekao je Mateković 

dodajući kako je u proteklom razdoblju realiziran veliki broj projekata, gdje svakako treba 

naglasiti uređenje društvenog doma, a vrijednost projekta veća je od tadašnjih 12 milijuna 

kuna.

- Unatoč tom velikom iznosu za naš skromniji proračun, uspjeli smo cijelo vrijeme 

normalno poslovati i privesti taj kapitalni projekt kraju. A sada krećemo s izgradnjom 



dječjeg vrtića, potom izgradnjom trga i uređenjem arheološkog lokaliteta Utvrda Čanjevo - 

zaključio je Mateković. 

Na skupu su se obratili i politički tajnik HZD-a Varaždinske županije Alen Runac, te 

predsjednik Mladeži HDZ-a Varaždinske županije, Tin Jurak, koji su pozvali članove, 

simpatizere i birače na još jednu izbornu pobjedu.




















